



# Bestyrelsesmøde NFK



## Bestyrelsesmøde fredag d.30.08.2024 kl. 19.30, online



Deltager: Peter Vestergaard (PV), René Hartmeyer (RH), Louise Vestergaard (LV), Helle Sinclair (HS), Hans Peter Sinclair (HP), Nicolai Frøsig (NF) Jens Erik Nielsen (JN), Lars Ahlmann (LA), Jan Søderberg (JS),

Punkter:	Referat:
<b>Orientering</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Siden sidst, PV</li><li>2. Arno Mark</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. der er ikke noget siden sidst</li><li>2. Vi undersøger om klubben skal dele JK opslag</li></ol>
<b>Økonomi</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Status, HP</li><li>2. Mobil-abonnement, LV</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Saldo drift konto 137937,76 - opsparings konto 184979,27 vand konto 24745,45 - mobil Box 1531,- Vi mangler penge fra den norske klub til Breed-Talk vi rykker fortsat.</li><li>2. HP kigger på om vi kan finde en løsning på wi-fi til klubben.</li></ol>
<b>Udstillingsudvalg</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Status, LV, HS, JS</li><li>2. Kalender 2026</li><li>3. GC 2026 Ringe?</li><li>4. Budget til næsteårs hemmelige dommer GC25</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Forslag til udstillings kalender 2026 godkendt, UU begynder at invitere dommerne.</li><li>2. Forslag ligger klar</li><li>3. JN arbejder videre med at få et endeligt regnskab, så vi har et beslutningsgrundlag</li><li>4. Budgettet er drøftet vi skal begrænse udgiften, UU tager en snak med Camilla som hjælper William med at finde den næste dommer.</li></ol>
<b>Vandudvalg</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. økonomi til GC2025</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. BE ligger op til at VU selv afholder deres udgifter til GC næste år. Ifølge regnskabet vil det fint kunne løbe rundt.</li></ol>
<b>Europæisk Newfoundland Klub</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Skal den danske Newfoundland klub tage initiativ til at lave en arbejdsgruppe, for en fælles klub?</li><li>2. Hvem kan man se i en sådan arbejdsgruppe?</li><li>3. Eventuel europæisk "National" forslag til at den starter i DK, Lokation? Evt. hundehotellet, Dkk's ejendom andre ideer?</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Vi drøfter om vi skal tage teten på at invitere til et fælles samarbejde for racens fremme. PV afsøger mulighederne gennem DKK i første omgang.</li><li>2. Ikke fastsat</li><li>3. Birgitte G har foreslået at man kan bruge hundehotellet til at afholde en "Europæisk-National" eller næste Breed-Talk.</li></ol>
<b>Formandskab</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. PV</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. PV genopstiller ikke til generalforsamlingen. Han foreslår at vi laver et formandskifte inden, så kan PV hjælpe en ny formand i gang.</li></ol>
<b>Newfoundlandklubben kun for medlemmer</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Skal vi fortsat have den, giver den mening</li><li>2. Hvem vil eventuelt opdatere?</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Vi synes den kæver for meget at holde opdateret i forhold til medlemmer, vi beslutter at nedlægger den.</li><li>2. Ikke relevant.</li></ol>
<b>Velkommen i klubben</b> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Hvem vil sende velkomst brev ud til nye medlemmer</li><li>2. Klubfolder?</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. RH tager opgaven og er hermed klubbens "onkel-René"</li><li>2. JN kontakter Michelle R om hun har et eksemplar på den folder der efter sigende skulle ligge hos DKK</li><li>3. Vi byder velkommen det gennem bladet.</li></ol>



## Bestyrelsesmøde NFK



3. Velkommen på Facebook	
	
<b>Evt.</b>	Hjemmesiden skal opdateres, alle hjælper hvis de falder over noget der trænger til rettelse.
<b>Næste møde</b> dato	Uge 44, fredag den 29. oktober kl. 19.00